

Twq App

Terms & Conditions:

By submitting this form, you agree to the following:

1. All submitted works must be your own original creations, free from third-party rights.
2. You agree to meet project deadlines and maintain the required quality standards.
3. You must respect client confidentiality and not share project materials publicly.
4. Direct communication with Twq clients outside official channels is prohibited without written permission.
5. Pricing and payment policies are determined by Twq management to ensure fair standards across the platform.
6. Twq App will deduct a **10%** commission from each successfully completed project as a service and platform fee.
- 7.
8. Repeated delays or unprofessional conduct may result in temporary or permanent suspension.
9. Professional and respectful communication with clients and the team is mandatory.
10. Twq reserves the right to use completed project samples for marketing and promotional purposes.
11. **Each freelancer will undergo a trial period of one and a half months (45 days)** to evaluate performance, quality, and reliability before signing an official contract.
12. Submitting this form serves as your legal acknowledgment and agreement to all the terms above.

تطبيق ذوق

القوانين والشروط:

بالإرسال، أنت توافق على الشروط التالية:

١. جميع الأعمال المقدّمة هي من إنتاجك الشخصي وخالية من أي حقوق ملكية للغير.
٢. الالتزام بالمواعيد النهائية للتسليم وجودة العمل المتفق عليها.
٣. احترام سرية المشاريع والملفات وعدم مشاركتها دون إذن رسمي.
٤. يُمنع التواصل المباشر مع عملاء المنصة خارج القنوات الرسمية إلا بتصريح مكتوب.
٥. الأسعار والسياسات تُحدّد من قبل إدارة منصة ذوق لضمان توحيد الجودة والسوق.
٦. تستقطع منصة ذوق نسبة ١٠٪ من كل عملية ناجحة كعمولة مقابل خدمات المنصة والإدارة.
٧. في حال تكرار التأخير أو الإخلال بالاتفاق، يحق للإدارة إيقاف التعاون مؤقتًا أو دائمًا.
٨. الالتزام بالسلوك المهني والتواصل الراقي مع العملاء والفريق.
٩. يُسمح لمنصة ذوق باستخدام عينات من أعمالك (بعد تنفيذ المشاريع داخل المنصة) لأغراض تسويقية وترويجية.
١٠. يخضع كل فريланسر لفترة تجريبية مدتها شهر ونصف (٥٥ يومًا) لتقييم الأداء والجودة والالتزام، وبعدها سيتم توقيع عقد رسمي مع الفريلانسر المعتمد.
١١. إرسال هذا النموذج يُعتبر موافقة قانونية على جميع البنود أعلاه.